
 

 

 

ZÁPIS 

z 3. řádného zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice v AR 2024/2025, 

konaného v pondělí 17. března 2025 od 17:00 hybridní formou 

v zasedací místnosti SRUPa a prostřednictvím MS TEAMS 

 

 

Přítomni: 

Fišera Tomáš, Kohoutková Martina, Lavrenčíková Jindra, Manojlín Marek, Mrázková Soňa, 

Nevyhoštěná Marie, Pipek Šimon, Šanda Martin, Vrubel Štěpán 

 

 

Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení programu zasedání  

3. Projednání obsazení postu zástupce studujících v RVH 

4. Plánované aktivity SRUPa 

5. Uzavřená diskuze k zasedání AS UPCE dne 18. 3. 2025 

6. Různé 

 

 

BOD 1: Zahájení zasedání 

Předseda SRUPa Štěpán Vrubel přivítal přítomné členy. Zasedání bylo zahájeno v 17:05 a bylo 

mu přítomno 9 členů. 

 

BOD 2: Schválení programu zasedání  

O programu zasedání bylo hlasováno v původním znění. 

 

Hlasování bylo provedeno elektronicky.  

Výsledek hlasování: 9 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL.  

Program zasedání byl schválen. 



 

 

 

BOD 3: Projednání obsazení postu zástupce studujících v RVH 

Plénum projednalo obsazení postu zástupce studujících v RVH a shodlo se na doporučení 

Tomáše Fišery. Tomáš Fišera avizoval, že nebude schopen dokončit plné funkční období dvou 

let, protože je ve 3. ročníku doktorského studia a předpokládá jeho dokončení příští rok. Situace 

byla diskutována s předsedou AS UPCE dr. Bělinou, který doporučil, aby bylo dokončení studia 

Tomáše Fišery včas avizováno kvůli organizaci doplňovacích voleb. Pokud by tato situace 

nastala a s ohledem na doporučení, aby post zástupce studujících v RVH zastával student 

doktorského studia, SRUPa by následně doporučila Martina Šandu, který dokončuje 

magisterské studium a plánuje pokračování v doktorském programu.  

Tomáš Fišera nominaci na post zástupce studujících v RVH přijal. 

 

Následné hlasování bylo provedeno elektronicky.  

Výsledek hlasování: 8 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL.  

Ing. Tomáš Fišera byl pro následující funkční období jako zástupce studujících v RVH schválen. 

 

BOD 4: Plánované aktivity SRUPa 

Soňa Mrázková informovala o plánování debatního klubu. Předpokládá se konání v budově 

Titan, počet přibližně 20 účastníků (studujících) a s délkou cca 1,5 hodiny. Připravovaná akce 

bude mít stanovena dvě témata, účastníci budou rozděleni do dvou skupin. Nejprve proběhne 

příprava uvnitř jednotlivých týmů, poté jejich vzájemná argumentace. K posuzování výsledků 

obou týmů budou přizváni hodnotitelé z řad akademických pracovníků, resp. zaměstnanců 

UPCE. Debatní klub by měl být uspořádán do konce dubna. 

Plénum diskutovalo o dalším konání Kafe se SRUPou, které by na základě minulých zkušeností 

mělo sloužit k prohloubení informovanosti studujících UPCE o chodu univerzity. Následující 

setkaní proběhne koncem tohoto dubna. Další by mělo být naplánováno na konec října 2025. 

Dále byl diskutován připravovaný seznam propagačních předmětů, které budou sloužit také                

pro propagaci činnosti SRUPa následujícímu stálému zasedání. Přítomné plénum doporučilo, 

aby byly propagační předměty zajištěny ještě před konáním Přílivu v září 2025. 

Následovala diskuze o aktivitách SRUPa na Přílivu v září 2025. Plénum doporučilo zvážit 

vhodné umístění stánku a organizaci turnaje s Bumper Balls. 

 

 

 

 



 

 

 

BOD 5: Uzavřená diskuze k zasedání AS UPCE dne 18. 3. 2025 

Proběhla uzavřená diskuze nad materiály k zasedání AS UPCE dne 18. března 2025. 

 

BOD 6: Různé 

Předsednictvo informovalo o potřebě opravy tiskárny. Dr. Bělina potřebuje od SRUPa  

technické údaje tiskárny a buď se zařídí její oprava, nebo bude pořízen nový přístroj. 

Jindra Lavrenčíková navrhla, aby se předsednictvo dotázalo dr. Běliny na možnost uspořádání 

výjezdního zasedání aktivních členů SRUPa (např. v Litomyšli), případně zajištění náhradního 

programu v podobě filmového večera v zasedací místnosti SRUPa. 

Předsednictvo informovalo o proběhlé schůzce s rektorem UPCE, kde bylo diskutováno 

nastavení stipendií. SRUPa doporučuje navýšení vyššího (prospěchového) stipendia                                  

o významnější částku namísto navýšení plošného. 

Následující dubnové zasedání SRUPa bude přizpůsobeno časovým možnostem                                 

rektora UPCE tak, aby se ho osobně mohl zúčastnit. 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17:50. 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jindra Lavrenčíková 

 

 

Bc. Štěpán Vrubel 

předseda SRUPa 

 
 
 
 


